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Προς ΔΣ ΚΑΠΕ 

Κοινοποίηση: ΓΔ ΚΑΠΕ 

Θέμα: «Προβλήματα ΚΑΠΕ» 

Πρόεδρε και μέλη του ΔΣ 

Οδεύοντας τους τελευταίους μήνες της θητείας σας, λίγο πριν τη λήξη του 2022, στο Κέντρο μας είναι 

έκδηλη η ανησυχία και ο προβληματισμός για την πορεία του ΚΑΠΕ και η αγανάκτηση είναι σε οριακό 

σημείο να μετατραπεί σε οργή. 

Δεν ξέρουμε αν σας είναι γνωστές οι επιστολές τόσο του σωματείου όσο και των στελεχών του Κέντρου, 

δεν γνωρίζουμε αν είναι σε γνώση σας οι συναντήσεις του ΣΕΚΑΠΕ (τέλη Οκτώβρη) και των Διευθυντών – 

Τμηματαρχών του Κέντρου (μόλις χθες) με τον ΓΔ κ. Πυργιώτη. Αν δεν είσθε, υπάρχει έλλειμμα στον τρόπο 

άσκησης των καθηκόντων, αφενός του κ. Οικονόμου, που προεδρεύει του Διοικητικού Συμβουλίου και 

αφετέρου του κ. Πυργιώτη, ο οποίος όφειλε να σας ενημερώσει όχι μόνο για τα παραπάνω, αλλά και 

γενικότερα για την κατάσταση που επικρατεί. 

Με την επιστολή μας αυτή δεν θα επιχειρήσουμε μια εφ’ όλης της ύλης παρουσίαση των προβλημάτων 

που αντιμετωπίζουμε είτε δομικά είτε της καθημερινότητας, αλλά, θα εστιάσουμε σε κάποια από αυτά 

που πληροφορηθήκαμε ότι είναι στην ατζέντα σας για τη σημερινή συνεδρίαση του. Κι αυτό γιατί είστε το 

πρώτο Διοικητικό Συμβούλιο του ΚΑΠΕ που λειτουργεί με πλήρη αδιαφάνεια, επειδή δεν καλούνται οι 

εκπρόσωποι των εργαζομένων είτε για ενημέρωση είτε για τη διατύπωση γνώμης, ιδιαιτέρως σε θέματα 

που σχετίζονται με τους όρους και την αμοιβή της εργασίας μας. 

Οργανόγραμμα 

Μετά από σημαντική καθυστέρηση πληροφορηθήκαμε ότι σήμερα  θα αποφασίσετε για το 

Οργανόγραμμα. Συνδυάζοντας την ενημέρωση από τον Γενικό Διευθυντή κ. Πυργιώτη  κατά τη χθεσινή 

συνάντησή μας ότι, αφενός σας έχει παραδοθεί πρόταση το καλοκαίρι του 2021 την οποία συνέταξε 

Επιτροπή αποτελούμενη από τον ίδιο, συναδέλφους που εκτέλεσαν στο παρελθόν χρέη ΓΔ, τον Διευθυντή 

ΔΟΥ και την υπεύθυνη για το ISO του ΚΑΠΕ και αφετέρου ότι η ανατεθείσα από το ΔΣ σύνταξη 

Οργανογράμματος (και Κανονισμού;) σε δικηγόρο δεν σας έχει παραδοθεί (Ιούλιος του 2021!) θεωρούμε 

απαράδεκτη αυτή την καθυστέρηση η οποία έχει αποψιλώσει το κέντρο από εργαζόμενους μη έχοντας τη 

δυνατότητα αναπλήρωσής του. Να σημειώσουμε, ότι, ενώ θα έπρεπε να υπάρχει διαβούλευση και να 

έχουν βαρύνουσα άποψη αυτοί οι οποίοι  ζουν, εργάζονται και θα βιώσουν το όποιο οργανόγραμμα 

εγκριθεί, εμείς διαπιστώνοντας το κατεπείγον της θεσμοθέτησής του ζητήσαμε την επίσπευσή του. Για να 

αντιληφθεί ο καθένας την κωλυσιεργία του Προέδρου και του ΔΣ πέρυσι τον Οκτώβριο του 2021 και μετά 

τη συνάντησή μας με το γραφείο του ΥΠΕΝ κ. Σκρέκα, μεταφέραμε αυτολεξεί τα λόγια του Διευθυντή του 

γραφείου του κ. Βαχτσιαβάνου «Έχουμε ζητήσει από τον πρόεδρο σας το οργανόγραμμα ώστε να λυθούν 

και οι όποιες εκκρεμότητες υπάρχουν». Η διατύπωση αυτή ήταν ίδια με σχετική επιστολή που εστάλη στο 

ΚΑΠΕ από το Υπουργείο, όπως μας πληροφόρησε ο ΓΔ, χθες. Η τελευταία ενημέρωση που είχαμε από τον 

Πρόεδρο, είναι η προ διμήνου «εξαγγελία» του ότι ο Οργανόγραμμα θα είναι αποσταλεί στο Υπουργείο 

τέλη του Οκτώβρη 2022! 



Σχετικά με την υπερβάλλουσα μείωση μισθών πέραν του 25% 

Είναι γνωστή η επιτυχής δικαστική έκβαση των 26 συναδέλφων που είχαν προσφύγει για την 

υπερβάλλουσα μείωση του μισθού  τους – πέραν του 25% – όπου μετά πολλών κόπων και βασάνων το 

θέμα οδεύει στη λήξη του. Το ΔΣ είχε λάβει, μάλιστα,  απόφαση να γίνει και η σχετική διόρθωση των 

μισθών, όχι μόνο των συναδέλφων που προσέφυγαν στη δικαιοσύνη, αλλά και όλων των άλλων, όπερ και 

έγινε τον Μάιο του 2021. Η διόρθωση αυτή σταμάτησε να καταβάλλεται τον Αύγουστο του 2021, μετά 

από δημοσίευση μιας απόφασης του Αρείου Πάγου για το ίδιο θέμα, αλλά, η οποία απόφαση δεν είχε 

γενική εφαρμογή, αλλά, μόνον σε αυτούς που εκδικάστηκαν. Μια διοίκηση που θα τιμούσε το ρόλο της 

στο ΚΑΠΕ θα ήταν όχι μόνο να μην κόψει τη διαφορά αυτή των μισθών, αλλά, θα προσπαθούσε να τις 

νομιμοποιήσει, αν είχε την παραμικρή αμφιβολία. Τότε, θα μπορούσε να ζητήσει και πρόσθετη 

γνωμοδότηση – πλην της Νομικής Υπηρεσίας του ΚΑΠΕ – αλλά και να διεκδικήσει μαζί μας νομοθετική 

ρύθμιση και γι’ αυτό το θέμα 

Προσλήψεις Προσωπικού 

Από τον ΓΔ ενημερωθήκαμε ότι σχεδιάζετε να αλλάξετε τον τρόπο πρόσληψης του προσωπικού κατά 

παρέκκλιση του ισχύοντα Κανονισμού Λειτουργίας (Αριθ. 2325/ΦΕΚ Β’ 314/1989) ο οποίος προβλέπει ότι 

οι προσλήψεις γίνονται από τον ΓΔ (άρθρο 8, παρ. 1β) και εγκρίνονται από το Διοικητικό Συμβούλιο 

(άρθρο 5, παρ. 1δ).  

Αποζημίωση ταξιδιών 

Τρανταχτό παράδειγμα η απόφασή σας για την αποζημίωση των ταξιδιών, που μάλλον δεν θα έχετε και τη 

δέουσα πληροφόρηση, μιας και η απόφασή αυτή είναι αντίθετη με την εκφρασμένη άποψη της Νομικής 

Υπηρεσίας. Να σημειωθεί ότι η απόφασή σας και το σκεπτικό της δεν έχουν κοινοποιηθεί ούτε στο 

σωματείο ούτε στα στελέχη του Κέντρου και φυσικά ούτε στους εργαζόμενους και δη και στους άμεσα 

ενδιαφερόμενους. 

Σχετικά με την απόσπαση της κας Ραχήλ Μακρή 

Με αφορμή το χθεσινό δημοσίευμα για την κα Ραχήλ Μακρή και την απόσπασή της στο ΚΑΠΕ, εκτός των 

άλλων θεμάτων που προκύπτουν από τον τρόπο που αντιμετωπίζει το προσωπικό, το ΣΕΚΑΠΕ έγκαιρα 

έθεσε στον ΓΔ τα θέματα που προκύπτουν. Θα πρέπει να ελεγχθούν α) η νομιμότητα της απόσπασής της 

(εξ’ όσων γνωρίζουμε απόσπαση πέραν του έτους δεν επιτρέπεται σύμφωνα με τον νόμο για την 

κινητικότητα) β) η νομιμότητα της καταβολής του μισθού της από το ΚΑΠΕ και γ) η νομιμότητα της 

τοποθέτησής ως προϊσταμένης  του Λογιστηρίου και  Προμηθειών.  

Πρόεδρε και μέλη του ΔΣ 

Σας καλούμε άμεσα να αναλογιστείτε σε τι περιπέτειες έχετε βάλει το ΚΑΠΕ  και το προσωπικό του, σε 

ποιες ακόμα ετοιμάζεστε να το υποβάλετε. 

Ζητάμε να σταματήσετε να λειτουργείτε με αδιαφάνεια, να κληθούν άμεσα οι  εκπρόσωποι μας στις 

συνεδριάσεις σας – ιδίως για εργασιακά και θεσμικά θέματα και να διοικήσετε με σεβασμό και 

συνεννόηση και λαμβάνοντας υπόψη τη γνώμη του Σωματείου, των στελεχών και του συνόλου των 

εργαζομένων του ΚΑΠΕ. 

 

Για το Δ.Σ. 

Ο Πρόεδρος Η Γενικός Γραμματέας 
  
  
  

Σολωμός Κωνσταντίνος Σούρα Ουρανία  
 


